



DANIA WIEPRZOWE

Schweinefleischgerichte Pork

SCHAB DIJON zapiekany z serem, musztardą, majonezem i pieczarkami,
serwowany z frytkami lub ziemniakami po chłopsku i zestawem surówek

SCHWEINEKOTELETT „DIJON“ überbacken mit Käse, Senf, Mayonnaise und Champignons,
serviert mit Pommes frites oder Bauernkartoffeln und Rohkoststeller

Dijon loin gratinated with cheese, mustard, mayonnaise and mushrooms,
served with chips or country potatoes and mix of fresh vegetables

200g/150g/150g

35,00 zł

SZNYCEL WIEDENSKI ze schabu z jajkiem sadzonym, serwowany z frytkami lub ziemniakami po chłopsku i zestawem surówek

WIENER SCHNITZEL vom Schwein mit Spiegelei, serviert mit Pommes frites oder Bauernkartoffeln und Rohkoststeller

Wiener schnitzel made of loin with fried egg, served with chips or country potatoes and mix of fresh vegetables

200g/150g/150g

30,00 zł

PÓLMISEK DLA 2 OSÓB

(3 rodzaje mięs grillowanych: soczysta pierś kurczaka, antrykot wołowy i schab wieprzowy)
serwowany z frytkami lub ziemniakami po chłopsku z sosem czosnkowym i tzatziki

FLEISCHPLATTE FÜR 2 PERSONEN

(3 Fleischsorten vom Grill: saftige Hühnerbrust, Rinder-Entrecote und Schweinekotelett)

serviert mit Pommes frites oder Bauernkartoffeln mit Knoblauchsoße und Zaziki

Dish for 2 (3 kinds of grilled meat: juicy chicken breast, beef steak, pork loin)

served with chips and country potatoes, with garlic sauce and tzatziki

450g/150g/150g

65,00 zł

GOLONKA PO BAWARSKU pieczona w piwie z ziemniakami z wody i białą kapustą

BAYRISCHE SCHWEINSHAXE in Bier gebraten mit Salzkartoffeln und Weißkohl

Bavarian pork leg roasted in beer with boiter potatoes and white cabbage

200g/150g/150g

36,00 zł

POLĘDWICZKI WIEPRZOWE OPASANE BOCZKIEM serwowane na sosie z zielonego pieprzu,
z krewetką w panierce buraczanej, z ziemniakami z wody oraz zestawem surówek

SCHWEINELENDE IM SPECKMANTEL serviert auf grüner Pfeffersoße, mit Garnele mit Rüben-Panade, Salzkartoffeln und Rohkoststeller

Pork tenderloin covered with bacon in green pepper sauce, shrimp in beetroot coating, boiled potatoes and mix of fresh vegetables

200g/150g/150g

42,00 zł

PIECZEŃ Z KARKÓWKI w sosie Putanesca z gnocchi

SCHWEINENACKENBRATEN in Putanesca-Soße mit Gnocchi

Roast chuck steak in Putanesca sauce and gnocchi

200g/100g/150g

32,00 zł

SCHAB PO JAPOŃSKU TONKATSU serwowany z frytkami lub ziemniakami po chłopsku oraz białą kapustą

JAPANISCHES SCHWEINESCHNITZEL TONKATSU serviert mit Pommes frites oder Bauernkartoffeln und Weißkohl

Japanese Tonkatsu loin served with chips or country potatoes and white cabbage

200g/150g/150g

31,00 zł